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Abstract (en)
The air conditioning system has radiators (13) for the purpose of heating. For room cooling, an air-cooled cooling ceiling (14) is provided, the outlets
of which are arranged, in the form of source air outlets (20), in direct proximity to the room walls (10). The overpressure in the cooling ceiling is so
low that the cooling air descends along the room walls in a laminar flow under the effect of gravity. As a result, injection-free and turbulence-free wall
cooling is created, so that not only the cooling ceiling but also the room walls absorb heat. Draughts are avoided. <IMAGE>

Abstract (de)
Das Klimasystem weist für Beheizungszwecke Heizkörper (13) auf. Zur Raumkühlung ist eine luftgekühlte Kühldecke (14) vorgesehen, deren
Auslässe als Quelluftauslässe (20) in unmittelbarer Nähe der Raumwände (10) angeordnet sind. Der Überdruck in der Kühldecke ist so gering,
daß die Kühlluft an den Raumwänden entlang im laminaren Strom unter Schwerkraftwirkung absinkt. Dadurch entsteht eine injektionsfreie und
verwirbelungsfreie Wandkühlung, so daß nicht nur die Kühldecke sondern auch die Raumwände Wärme absorbieren. Zugerscheinungen werden
vermieden. <IMAGE>
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